
RAPORT DE ACTIVITATE pcn!ru onul2011
BODOR LORAND-consilicr in Consiliul Local 01 Municipiului Sfiin!n

Gheorghe

Prezenta me;! la .)edinte1e COllsiliului Local in cursul 31lului 20 II
-al11 participat la 24 de $cdin!e ordinare .)i extraordinarc de consiliu din

celc 26 convocate

in cadrlll Consiliului Local am fost IlUl1lit in urm3toarcle Comisii de
Specialitatc

Comisia pentru iIll'H.:najan.'CIterilOriului.urbanism.protc("tia ll1~dillllli si
turism . secretar

Comisia PCl1lfU lillcr~1 ~isport -l11cmbru

Prezcnta mea Ia $cdintcle comisiilor de spccialit31c
- in cadrlll comisici pentru 3mcnajarea lcriloriului,

urbanism, prolcqia Illcdiului si lurislll am participm activ
la 12 de $cdintc din celc 15 convocate

- in cadrlll comisiei de sport ~itinerc! al11participat activ la
20 de ~edin!e din cele 23 !inute

III cadrul Comisiei de Urbanism am parlicipat activ la dezbateri
importante. linalizate eu decizii in intcreslIl cOlllunitaLii; dcciziilc luatc au
adus sau lIrmcaza s:1 aduca bcnclicii in via\<1 ora~ului. Am tinut sedintc
COIllUIlC ell arhitectii orasului, am studiat si am analizal proiectlll de
remnelU~jare a statiunii Sugas-Bai, a strazilor din Illunicipiu, a cXlindcrii zonci
de intravilan, de dircctia in care dorim sa sc extinda orasul,:1m dezbatuL
proiectul noului complex sportiv. am analiz.:'l.t certificate de urbanism si de
constructii prezcntatc spre avizare

In cadrul Comisiei de Tineret si Sport am participal aCliv sedintele
comisiei, un de am dezbatut si am analizat proieete de hotararc prezentate
spre avizare. s-au analizal documentele depuse, si S-3 acordat finantarile
pentru proieeteie depuse « Sfantu Gheorghe sprijina Sport'lll », am tinut
sedinte mixle eu organizatiile sportive din municipiu CSS, CSM .



Consiliul Local fiind principalul sponsor al echipei de baschel, am linul
sedinte in care am invitat conducerea echipei, am dicutat problemele ivite.

Am fost numit in diferite Comisii Speciale: am devenit mcmbru si
reprezint Consiliul Local al mun. Sf Gheorghe in Consiliul de Administratie
al Clubului Sportiv Scolar, panicipand 13 sedintcle acestora, si Iransmiland
problcmcle ivile ori de calC ori a fost necesar caire cOl1siliu.

Am fost Ilumil de eatre Comisia de Tinere! si Sport impreuna ell inca
doi colegi pentru a supravcghca activilatea clubului de baschet fcminin Sepsi
BC

Am participat aCliv la sedintcle Consiliului Local, respectiv al
comisiilor de spccialitatc, am inCertal sa rcprezint imcreselc cOlllunitatii din
care rae parte, am sprijinil si voi sprijinii toate proiectele, activitatiile care
sunt in intercsui municipiuiui, ia bun a convicluire a iocuilOriior accstui oras.

Sf. Gheorghe
07.03.2011.

BODOR U')RAND


